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Dear Valued Supplier,  

We are contacting you to offer additional information regarding the operational changes we are making 
to further establish Kenvue as an independent company following our separation from Johnson & 
Johnson last year. These transitions are vital for establishing our digital-first ways of working and setting 
us — and you — up for improved efficiency and success. 

As part of the exit from J&J, we will transition invoice processing systems from February 24, 2025. This 
will enable us to effectively maintain our services with you. This letter is to provide key information for 
the transition process and system cutover.  

Changes to Purchase Order (PO) creation 

Our transition to the Kenvue environment will temporarily affect all Indirect POs that remain open at 
the time of the transition.  

Please see the definition of ‘Direct’ and ‘Indirect’ below.  

 POs created and delivered in full before the transition period will continue to payment.  
 Unfulfilled and partially fulfilled POs will be closed and Kenvue will create replacement POs, with 

a new PO number in the new system. 
 All Indirect* POs (PO format 82#######) that remain open at the time of the transition will be 

affected. Unfulfilled and partially fulfilled POs will be closed and Kenvue will create replacement 
POs, with a new PO number in the new system. 

 Direct* purchases will retain the same PO number.  
 If you are registered within the Ariba network you will receive communication from Ariba, 

otherwise please reach out to Ariba. 
 If you are not registered within the Ariba network, you will receive POs via email, which will ask 

you to register for the Ariba network, please disregard this message. You can continue to 
download your PDF PO attached, there is no need to register with Ariba. 

More information will be provided in the coming months, but if you do have queries, please email the 
central supplier mailbox RA-JX2-SupplierCommu@kenvue.com  

Changes to Accounts Payable  



Some key dates and payments will temporarily change during the transition period, and these will be 
shared in future communications. 

New Accounts Payable Support  Portal  

Effective February 24, 2025, vendors will gain access to a newly designed Accounts Payable (AP) Portal. 
Vendors can use the Kenvue AP Portal to submit and reply to support tickets, access knowledge articles 
and policies, engage in real-time chat with the Kenvue support team, manage their account, view 
purchase order status, and track invoices and payments.  

Once the Kenvue AP Portal goes live, you will receive an automated email from “Kenvue AP Portal” that 
will include instructions on how to register and access the portal. We appreciate your cooperation and 
look forward to enhancing your experience with our new AP Portal.  

Company Name Change – China 

After the system transition, we will also take the opportunity to update our new company name in 
China. Below are the legal entities in scope of the company name change: 

 Shanghai Johnson & Johnson Ltd. will update its company name at the end of March 2025.  
 Johnson & Johnson China Ltd. will update its company name in end of April 2025. 

The exact date of the change and the new name will be announced at a later date once approved by 
local authorities.  

Please note the unified social credit ID will not change. All existing agreements, including quality 
agreements, will remain valid even after the company name changes.  

Actions for You   

1. If this communication has not reached the correct person, please let us know by replying to this 
email, whom we should contact instead. 

2. Please share this with other people within your organization who may find this information 
relevant. 

3. Look out for future communications with further information.  

As we approach our transition date of February 24, 2025, we will share more information prior to the 
transition.  

If you have any questions, please do not hesitate to connect with your Kenvue key contact or send your 
queries to RA-JX2-SupplierCommu@kenvue.com  

 

Best regards,  

Kenvue Procurement  

 

1 Indirect Services refers to materials and services supporting the operation not impacting the production 



2 Direct Services usually refers to materials (and in few cases services or logistics) which impact production  
 

 

 中文  

 

 

尊敬的供应商 

自去年从强生公司（Johnson & Johnson）分离以来，为了更进一步确立科赴(Kenvue)作为独

立公司的地位，我们正在运营方面进行一系列转变。特此来信是为了给您提供有关这一系列变化

的更多信息。这些转变对于建立数字优先的工作方式，以及提高我们双方的工作效率和成功至关

重要。 

作为退出强生公司的一部分，我们将从 2025 年 2 月 24 日起转换发票处理系统。这将使我们能

够有效地维持与您的服务。此信旨在提供过渡过程和系统切换过程中的关键信息。 

采购订单（PO）的变化 

我们向科赴运营系统的转移将暂时影响在过渡期间仍处于开放状态的所有间接采购订单。 

直接和间接的定义如下。 

 在过渡之前创建的采购订单，若科赴系统已收货且发票确认无误的，将继续支付。 

 未完成和部分完成的采购订单则会被关闭，科赴将在新系统中创建带有新的采购订单编号的

替代订单。 

 所有在过渡期间仍处于开放状态的间接采购订单（采购订单格式为 82#######）将受到影

响。未完成和部分完成的采购订单会被关闭，科赴将在新系统中创建带有新的采购订单编号

的替代订单。 

 直接*采购订单将保留相同的采购订单编号。 

 如果您已在 Ariba 网络中注册，您将收到来自 Ariba 的通知，否则请联系 Ariba。 



 如果您未在 Ariba 网络中注册，您将通过电子邮件收到采购订单，邮件中会要求您注册

Ariba 网络，但请您忽略此消息。您可以继续下载邮件附件中的 PDF 版本采购订单，无需在

Ariba 注册。 

未来几个月将提供更多信息，如果您有任何疑问，请发送电子邮件至中央供应商邮箱[RA-JX2-

SupplierCommu@kenvue.com](mailto:RA-JX2-SupplierCommu@kenvue.com) 

应付账款的变化 

过渡期间某些关键日期和付款会有临时改变，这些信息将在未来的沟通信件中分享。 

全新的应付账款门户网站 

自 2025 年 2 月 24 日起，供应商将获得全新设计的应付账款（AP）门户网站的访问权限。供应

商可以使用科赴 AP 门户网站提交技术支持请求以及进行对应的回复；也可以查阅科赴的相关知

识文章和政策；以及与科赴支持团队进行实时聊天、管理账户、查看采购订单状态以及跟踪发票

和付款情况。 

科赴 AP 门户网站上线后，您将收到来自“Kenvue AP 门户网站”的自动电子邮件，其中包含有

关如何注册和访问网站的说明。我们感谢您的大力配合，并期待通过我们全新的 AP 门户网站提

升您的体验。 

公司名称变更 -- 中国 

我们还将借助此次系统转移的机会更新我们在中国的公司名称。以下法律实体将包含在此次公司

名称变更范围内： 

 上海强生有限公司将在 2025 年 3 月底更新其公司名称。 

 强生中国有限公司将在 2025 年 4 月底更新其公司名称。 

公司名称变更的确切日期和新名称将在获得当地政府批准后另行公布。 

请注意，统一社会信用代码将保持不变。所有现有协议（包括质量协议）在公司名称变更后仍然

有效。 

您需要采取的行动 

1. 如果此信未送达正确收件人，请回复此邮件并告知我们正确的联络人。 

2. 请将此信分享给您组织内其他可能需要这些信息的相关人员。 



3. 请注意查收后续进一步的信息沟通，了解更多讯息。 

随着我们临近 2025 年 2 月 24 日这一过渡日期，我们将在过渡之前提供更多信息。 

如果您有任何问题，请不要犹豫与您的 Kenvue 主要联系人联系或将您的查询发送至 RA-JX2-

SupplierCommu@kenvue.com。 

此致 

科赴采购部 

 

间接服务是指支持运营而不影响生产的材料和服务。 

直接服务通常是指影响生产的材料（在少数情况下也可能是服务或物流。） 

 

日本語  

 

 

尊敬するサプライヤー様 

昨年ジョンソン・アンド・ジョンソンから分離して以来，Kenvue がさらに独立した会社として

の地位をより確立するために、私たちは運営面で一連の移行を行っております。このたびご連

絡差し上げるのは、その一連の変化に関する詳細な追加情報をお伝えするためのものでござい

ます。これらの移行は、デジタルファーストの働き方を確立し、双方の効率と成功を高めるた

めに不可欠でございます。 

ジョンソン・アンド・ジョンソンからの撤退の一環として、2025 年 2 月 24 日から、請求書処

理システムを移行する予定がございます。これにより、サプライヤー様とのサービスを効果的

に維持することが可能となります。このレターは、移行プロセスとシステム切り替えにおける

重要な情報を提供することを目的としております。 

発注書（PO）に関する変更 



Kenvue 運営システムへの移行に伴い、移行期間中にオープン状態にあるすべての間接購買発注

書に一時的に影響を与えます。 

以下の「Direct」と「Indirect」の定義を参照してください。 

 
 移行する前に作成された発注書は、もし完全に納品されそして請求書も確認ずみの場合

は、引き続き支払います。 

 未納品および部分納品の発注書はクローズされ、Kenvue が新たなシステムで新しい発注書

番号を持つ代替発注書を作成いたします。 

 移行期間中にオープン状態にあるすべての間接発注書（発注書番号 82#######）に影響を

与えます。未納品および部分納品の発注書はクローズされ、Kenvue が新たなシステムで新

しい発注書番号を持つ代替発注書を作成いたします。 

 直接購買発注書は同じ発注書番号を保持いたします。 

 Ariba ネットワークに登録されている場合は、Ariba からの通信を受け取りますが、そうで

ない場合は、Ariba にお問い合わせください。 

 Ariba ネットワークに登録されていない場合は、メールで発注書を受け取ります。メール

では Ariba ネットワークへの登録を求められますが、その登録依頼メッセージを無視して

ください。 Ariba に登録しなくても、メールに添付された PDF 版の発注書もダウンロード

できます。 

さらに詳しい情報は今後提供されますが、疑問がある場合は、中央サプライヤーメールボック

ス[RA-JX2-SupplierCommu@kenvue.com](mailto:RA-JX2-SupplierCommu@kenvue.com)に電子メール

でお問い合わせください。 

買掛金に関する変更 

移行期間中、特定の重要な日付や支払が一時的に変更されることがございます。これらの情報

は今後の通信レターで共有させていただきます。 

新しい買掛金サポートポータル 

2025 年 2月 24 日より、サプライヤー様が新たにデザインされた買掛金（AP）サポートポータ

ルにアクセスできるようになります。Kenvue AP ポータルを経由で、サポートチケットの提

出、とその後のコミュニケーションができるし、Kenvue のナレッジ記事やポリシーにもアクセ

スできるし、また Kenvue サポートチームとのリアルタイムチャットや、アカウント管理、発注

書ステータスの確認、請求書と支払の追跡もできるようになります。 

Kenvue AP ポータルがアクティブになると、「Kenvue AP ポータル」から登録とアクセスのマニ

ュアルが含む自動メールが送信されます。その際のご協力に感謝するとともに、新しい APポー

タルをより快適にご利用いただけるのことを楽しみにしております。 

社名変更 -- 中国 

今回のシステム移行を機に、中国における新社名も更新いたします。以下の法人は、社名変更

の対象となります。 



 Shanghai Johnson & Johnson Ltd. 2025 年 3月末に社名更新予定。 

 Johnson & Johnson China Ltd. 2025 年 4 月末に社名更新予定。 

正確な変更日および新社名は、地方当局の承認を得た上で別途発表させていただきます。 

なお、統一社会信用コードは変わらないことに注意してください。既存の有効契約書（品質契

約も含む）は、社名変更にしても相変わらず有効でございます。 

必要なアクション 

1. この通信が適切なご担当者様に届いていない場合は、このメールに返信し、正しい連絡先を

教えてください。 

2. このレターを必要とする可能性のある組織内の関係者に共有いただければありがたいでござ

います。 

3. 今後の詳細情報通信にご期待ください。 

2025 年 2月 24 日の移行日に近づくにつれて、これからより多くの情報を共有させていただき

ます。 

ご質問がございましたら、Kenvue の担当者にお問い合わせください。または、RA-JX2-

SupplierCommu@kenvue.com にご質問をお送りください。 

敬具 

Kenvue 購買部 

 

直接（Direct）とは、何かがそのままの形で行われることを指します。例えば、直接的な質問は、回り

くどさを避けて話題に入る方法です。 

一方、間接（Indirect）とは、何かが他の方法や途中段階を経て行われることを指します。例えば、間

接的な質問は、直接的な質問よりもやわらかいアプローチで話題に入る方法です。 


